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THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!

Royal Canadian Gendarmerie royale
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On behalf of CIPMM and the CIPMM National Workshop Organizing Committee, we
would like to thank you for presenting at the 2023 CIPMM National Workshop, that took
place on June 6-8 at Ottawa Conference and Event Centre.

We are receiving positive feedback from our delegates who found this event
stimulating, rewarding and meaningful.

CIPMM always ftries creating opportunities that would allow the federal procurement
and materiel management communities from across Canada to connect, share
knowledge and learn. Due to your participation and support, we were successful in
delivering to our communities a knowledge-rich experience once again. We are
thankful to you for helping us make it happen. We appreciate your time and hard work
that you put into your presentation.

Please use this link to view the photos from the 2023 National Workshop:
Link: https://studiocphotography.zenfolio.com/f419660613
Password: CIPMM2023

Thank you again for presenting at the 2023 CIPMM National Workshop. We look
forward to seeing you at future CIPMM events!

Best Regards,

Leslie Stewart and Krystal Maloney
CIPMM National Workshop Co-Chairs
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MERCI A NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL!

Gendarmerie royale Royal Canadian
du Canada Mounted Police
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Au nom de I'IlCAGM et au nom du Comité d’organisation de l'atelier national de
I'ICAGM, nous tenons a vous remercier d'avoir présenté a I'atelier national 2023 de
'ICAGM, qui a eu lieu du 6 au 8 juin au Centre de conférences et d'événements
d'Ottawa.

Nous recevons des commentaires positifs de la part de nos délégués qui ont trouvé cet
événement stimulant, gratifiant et significatif.

L'ICAGM essaie toujours de créer des occasions qui permettraient a nos
communautés d’approvisionnement et de gestion du matériel du gouvernement fédéral
de partout au Canada de communiquer, de partager les connaissances et d’apprendre.
Grace a votre participation et a votre soutien, nous avons réussi a offrir a ces
communautés, une fois de plus, une expérience riche en connaissances. Nous vous
sommes reconnaissants de nous avoir aidés a y parvenir. Nous sommes
reconnaissantes du temps et du travail que vous avez consacrés a votre présentation.

Veuillez utiliser ce lien pour voir les photos de I'atelier national 2023 :
Lien: https://studiocphotography.zenfolio.com/f419660613
Mot de passe : CIPMM2023

Nous vous remercions encore de votre présentation a latelier national 2023 de
'ICAGM. Nous nous réjouissons a l'idée de vous voir participer aux prochains
événements de 'ICAGM!

Veuillez agréer nos sincéres salutations.

Leslie Stewart et Krystal Maloney

Coprésidentes de I'atelier national de I'lCAGM
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